

Title (en)

Valve for air replacement

Title (de)

Ersatzluftventil

Title (fr)

Clapet de remplacement d'air

Publication

EP 0801275 A2 19971015 (DE)

Application

EP 97660040 A 19970414

Priority

FI 961642 A 19960412

Abstract (en)

The valve (5) comprises control components for the air flow (7) arranged so that they at least partly guide upwards the air being fed to the room of a building. A canalisation has one or more channels so arranged that in the plane located in the longitudinal direction of the upper horizontal part of the installation frame (4a) and vertical to the main plane of the window they are at least partly inclined. The air coming into the building room is guided against the edges of the window. The control components for the air flow incorporate the upper and lower control components for the air current (7a,b). The canalisation is formed by channel components arranged between the control components for the air flow.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Ersatzluftventil (5), das die Kanalisation (9) für die Zuführung der Ersatzluft in den Gebäuderaum (1) und die Steuerorgane der Luftströmung (7) umfasst. Das ersatzluftventil (5) ist für den Einbau in den Einbaurahmen (4), vorzugsweise in den im oberen waagerechten Teil des Einbaurahmens (4a) ausgebildeten Schlitz (6) dargestalt vorgesehen, dass die Steuerorgane der Luftströmung (7) so angeordnet sind, dass die dem Gebäuderaum (1) zuzuführende Luft zumindest zum Teil nach oben gelenkt wird. Die Kanalisation (9) umfasst einen oder mehrere Kanäle (9a, 9b) dargestalt, dass sie in der in Längsrichtung des oberen waagerechten Teils des Einbaurahmens (4a) und senkrecht zur Hauptebene des Fensters liegenden Ebene zumindest zum Teil schräg ausgebildet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

F24F 13/18; F24F 12/00

IPC 8 full level

F24F 13/18 (2006.01); **F24F 13/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

F24F 13/18 (2013.01); **F24F 13/24** (2013.01)

Citation (applicant)

- FI 56880 B 19791231 - BIERLICH J H
- GB 2087069 A 19820519 - CONFORGLACE SA
- FI 96442 B 19960315 - TARKIAINEN MARKKU [DE]
- US 4050364 A 19770927 - MAUS JULIUS

Cited by

EP144515A1; DE102017001976A1; DE102017001976B4; CN104234594A; EP3249313A1; EP2264376A1; WO2015033215A1; EP1988341A1; EP1959210A1

Designated contracting state (EPC)

DE FI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0801275 A2 19971015; EP 0801275 A3 20010418; EP 0801275 B1 20040707; DE 59711760 D1 20040812; FI 101175 B1 19980430; FI 101175 B 19980430; FI 961642 A0 19960412; FI 961642 A 19971013

DOCDB simple family (application)

EP 97660040 A 19970414; DE 59711760 T 19970414; FI 961642 A 19960412